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Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Johan Niklasson gällande
möten mellan kommunstyrelsens presidium och elevråden i Lekebergs
kommun.

Tidigare fanns ett ungdomsfullmäktige i Lekebergs kommun som alla
partier i full enighet avskaffade för ett antal år sedan på mitt initiativ. För
att vi skulle få ett mer levande samtal direkt mellan förtroendevalda och de
yngre medborgarna så infördes istället årliga träffar mellan
kommunstyrelsens presidium och respektive skolas elevråd. Detta för att
man skulle fånga upp alla frågor, och inte bara kanske sådant som direkt
berörde skolans område.

Dessa träffar var mycket uppskattade bland såväl elever, personal som
förtroendevalda. Och många olika frågeställningar fick direkt svar medans
några fick vänta en stund på svar. Ansvaret för att dessa möten skulle ske
låg på kommunstyrelsens ordförande och/eller kultur- och
bildningsnämndens ordförande.

Tyvärr har de senaste två - tre åren inga sådana möten skett. Vilket jag
anser vara en mycket stor brist både beträffande dialogen med
medborgarna samt att man tidigare också fick en bättre förståelse förvår
representativa demokrati på detta sätt. Och på sikt kanske även
engagerade sig som förtroendevald.

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är:

Kommer du att verka för att denna mycket uppskattade form av möten
mellan kommunstyrelsens presidium och respektive skolas elevråd
återupptas i Lekebergs kommun?
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